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ZÁPISNICA z KONFERNCIE OBFZ BRATISLAVA – MESTO 

 

01. marca 2023 ( streda ) o 17,00 hod. 

 

v malej Konferenčnej sále Hotela Nivy, Líščie nivy 3, Bratislava 

 
Prítomní: Podľa prezenčnej listiny  z 27 delegátov s právom hlasovať bolo 25 prítomných,  t.j. 

                  92,59 %, a 15 pozvaných členov Výkonného výboru a hostí. 

  

 

1. Otvorenie 

2. Správa mandátovej komisie 

3. Schválenie programu konferencie ObFZ  BA - mesto 

4. Schválenie pracovných komisií a pracovného predsedníctva 

5. Správa o činnosti ObFZ BA - mesto za rok 2022 

6. Správa o hospodárení ObFZ BA - mesto za rok 2022 – schválenie čerpania rozpočtu 

za rok 2022 

7. Návrh rozpočtu na rok 2023 – schválenie rozpočtu 

8. Správa revíznej komisie  

9. Novelizácia Stanov ObFZ Bratislava-mesto 

10. Potvrdenie delegátov na konferenciu BFZ za ObFZ BA - mesto  

11. Diskusia  

12. Návrh uznesenia 

13. Záver 

 

 

1. Otvorenie – prítomných privítal predseda ObFZ Bratislava - mesto Pavel Derkay 

a odovzdal slovo pánovi Jánovi Palenčárovi, ktorý viedol rokovanie konferencie.  

 

- V úvode pán Palenčár odovzdal slovo predsedovi BFZ pánovi Jánošíkovi 

- P. Jánošík pozdravil delegátov a zhodnotil spoluprácu medzi BFZ a ObFZ 

Bratislava – mesto. Považuje ju za veľmi dobrú, vyzdvihol spoluprácu 

s Komisiou rozhodcov a delegátov. Oboznámil delegátov so situáciou v SFZ 

a odovzdal pozdrav prezidenta SFZ pána Kováčika. Upozornil delegátov na 

zmenu termínu konferencie BFZ, ktorá sa uskutoční 22. marca 2023. Ponúkol 

pomoc v otázkach spolupráce so župnými školami ako poslanec BSK 

a predseda školskej komisie. 

 



 

 

2. Správa Mandátovej komisie  

 

Pán Palenčár požiadal pána Bóca ako predsedu Mandátovej komisie 

o informáciu, či je konferencia uznášaniaschopná. Pán Bóc skonštatoval, že z 27-

mich riadnych členov je prítomných 25, teda kvórum o kvalifikovanej väčšine bolo 

splnené a konferencia je uznášaniaschopná. 

 

3. Schválenie programu konferencie tak ako bol predložený.  

 

Hlasovanie - Program bol jednomyseľne schválený 

 

4. Schválenie rokovacieho poriadku, pracovných komisií a pracovného 

predsedníctva  

 

Pracovné predsedníctvo – Pavel Derkay, Marián Beliansky, Ján Palenčár, Jakub 

Morávek, Ľubomír Udvardy 

Mandátová komisia – predseda: Miroslav Bóc, členovia: Walter Rischer a Jakub 

Štofik  

Návrhová komisia – predseda: Matej Choreň, členovia: Ladislav Horvát a Mária 

Krčová 

 

Hlasovanie – rokovací poriadok pracovné komisie a pracovné predsedníctvo 

jednomyseľne schválené tak ako boli predložené 

 

5. Správa o činnosti ObFZ Ba-mesto – p. Derkay 

- Zhodnotenie činnosti od januára 2022 kedy bol zvolený nový predseda 

a Výkonný výbor ObFZ  Bratislava - mesto 

- Komisie - nové resp. staronové zloženie – pracujú v súlade so svojimi 

kompetenciami 

- Členovia VV sú zároveň aj štatutármi futbalových klubov, čo je výhodou pri 

riešení problémov 

- Zdôvodnil zmenu v Stanovách ObFZ   

1. právo hlasovať aj pre členov VV, ktorí sú zároveň štatutármi v kluboch  

2. druhá zmena – Konferencia je uznášaniaschopná pri účasti jednoduchej 

nadpolovičnej väčšiny riadnych členov 

- Spolupráca s BFZ ako aj s ObFZ Bratislava - vidiek je na dobrej úrovni 

- Komunikácia so SFZ – financovanie – prerozdeľovanie financií pre BFZ a 

následne aj ObFZ 

- Komunikácia s bratislavskými mestskými časťami – stretnutie so starostami – 

činnosť futbalových klubov v čase energetickej krízy 

- Pripravuje sa stretnutie s pánom primátorom hlavného mesta – témy:  

● v dôsledku neúnosných cien za energie zaradiť kluby do kategórie 

chránených firiem 

● po roku 1989 v Bratislave zaniklo cca 40 futbalových plôch, 

momentálne ŠKP Dúbravka už od januára 2023 / táto skutočnosť 

ovplyvní najmä priebeh žiackych súťaží/ 



● Prenájom telocviční – problém s financovaním – cieľ prvého polroku 

2023 stretnutia so zástupcami samosprávy a hľadanie riešení a možnej 

pomoci 

- Predseda z dôvodu ospravedlnenej neúčasti pána Somolániho v krátkosti 

zhodnotil činnosť Komisie mládeže – kvitoval obnovenie tradičných žiackych 

turnajov po dvoch rokoch poznačených pandémiou koronavírusu ( turnaje 4 

miest, Victory cup a Zimná halová liga ). Potom odovzdal slovo predsedom 

jednotlivých komisií, ktorí doplnili správu o činnosti za svoje úseky v období 

od poslednej konferencie.. 

 

- P. Bóc – skonštatoval, že z disciplinárneho hľadiska neprišlo k závažným 

incidentom. V jesennej časti bolo v súťažiach seniorov vylúčených celkom 37 

hráčov, z toho polovica po druhej ŽK Opatrenia z jesennej časti a ich prenos 

do jarnej časti bude zo strany DK posudzovaný individuálne a v súlade 

s disciplinárnym poriadkom. 

- P. Ruc – nová Komisia rozhodcov a delegátov riadi činnosť 54 rozhodcov. 

Všetky žiacke súťaže a súťaže seniorov sú obsadené. Bolo vyškolených 37 

nových rozhodcov, Do BFZ postúpilo 5 rozhodcov. Apeloval na klubových 

funkcionárov, aby pomohli v projekte chránených začínajúcich rozhodcov – 

tolerancia od klubových funkcionárov a rodičov na žiackych stretnutiach.  

- P. Rischer – Trénersko-metodická komisia – vyškolení noví tréneri pri 

prípravkách a výzva pre klubových funkcionárov navrhnúť ( odporučiť ) 

vhodných kandidátov - trénerov mládežníckych výberov ObFZ, ktorých 

kontrolné zrazy sa začínajú organizovať v marci. 

 

Delegáti zobrali správu na vedomie – bez pripomienok 

 

6. Správu o hospodárení a čerpaní rozpočtu v roku 2022 predniesol podpredseda 

Výkonného výboru p. Beliansky 

 

Hlasovanie – delegáti schválili  Správu o hospodárení a čerpanie rozpočtu 

v roku 2022 jednomyseľne 

 

7. S návrhom rozpočtu na rok 2023 oboznámil delegátov konferencie tak isto  

p.Beliansky 

 

Hlasovanie – delegáti schválili Rozpočet na rok 2023 jednomyseľne 

 

8. Správu revíznej komisie v zastúpení predsedu Revíznej komisie a zároveň 

Kontrolóra pána Jakubca predniesol tiež p. Beliansky, ktorý skonštatoval, že 

hospodárenie ObFZ prebiehalo v súlade so zákonmi a stanovami bez zistených 

nedostatkov 

 

Delegáti zobrali správu na vedomie bez pripomienok 

 

            9.    Zmena stanov – Text navrhovaných zmien v uvedených bodoch stanov: 

 

- Článok 25 bod 4. Konferencie sa môžu zúčastniť s právom hlasovať aj členovia 

výkonného výboru, ak sú zároveň aj štatutármi riadneho člena ObFZ v súlade s bodom 

1 tohto článku. Členovia volebnej komisie, kontrolór, sekretár, predseda orgánu 



ObFZ, čestný predseda alebo čestný člen, zástupca pridruženého člena a iní hostia 

pozvaní predsedom sa môžu konferencie zúčastniť bez práva hlasovať. Účasť iných 

osôb a hostí je podmienená súhlasom alebo pozvaním predsedu alebo predsedajúceho 

konferencie. 

 

- Článok 27 bod 1. Konferencia je uznášania schopná, vrátane volebnej a mimoriadnej 

konferencie, ak je prítomná nadpolovičná väčšina riadnych členov s právom hlasovať. 

 

- Článok 27 bod 5. sa vypúšťa 

 

- Článok 28 bod 2. Konferencia, resp. opakovaná konferencia za splnenia podmienky 

uznášaniaschopnosti podľa článku 27 prijíma rozhodnutia jednoduchou väčšinou 

hlasov prítomných delegátov s právom hlasovať. 

 

 Hlasovanie – delegáti schválili zmeny v stanovách jednomyseľne 

 

10. Potvrdenie návrhu delegátov za ObFZ Bratislava - mesto  na konferenciu BFZ –  

hlasuje sa an block – 25 delegátov a dvaja náhradníci. 

 

Hlasovanie – Návrh delegátov na konferenciu BFZ bol jednomyseľne prijatý 

 

11.  Diskusia 

 

- P. Palenčár – je potrebná zmena financovania športu v rámci SR, zmena v 

rámci samospráv sa môže uskutočniť najmä formou prijatia Všeobecných 

záväzných nariadení – teda systémové nariadenie samospráv, vyzval 

k zjednoteniu futbalového hnutia v rámci Bratislavy a vystupovania jednotne 

voči orgánom štátnej a komunalnej moci  

- P. Kovačič ( FK Rača ) – daň z nehnuteľností – napr. FK Rača síce dostane od 

Mestskej časti dotáciu vo výške 10 000,-Eur, ale 6 000,-Eur musí odviesť 

Magistrátu na daniach z nehnuteľností 

- P. Beliansky ( NŠK 1922 Bratislava ) – potvrdil rovnaký problém s odvodom 

dane z nehnuteľností 

- P. Fekete ( FK Vajnory ) – predniesol požiadavku na Komisiu rozhodcov, aby 

rozhodcovia navštevovali kluby za účelom výchovy nových rozhodcov hlavne 

z radov tímov U17.  

V súvislosti s problémom zabezpečiť účasť certifikovaných zdravotníkov na 

stretnutiach navrhol pokračovať v rokovaniach o spolupráci BFZ s lekárskymi 

fakultami. 

Predniesol nejasnosti v súvislosti so stránkou futbalnet.sk. Kluby sú pravidlami 

a nariadeniami zväzov nútené zapĺňať súkromnú webovú stránku faktami 

a videami, ktoré musia na vlastné náklady zbierať, zabezpečiť, vyhotoviť a aj 

uverejniť na stránke. Nevie, ako sa klubom tieto prostriedky vrátia.  

Vzniesol výhrady voči stávkovým kurzom, ktoré sú uvedené pri jednotlivých 

stretnutiach. S tým prichádzajú aj obavy z vplyvu stávkovania na regulárnosť 

jednotlivých súťaží.  

Dotkol sa aj interného problému obce a klubu s JRD Vajnory, ktoré už dlhé 

roky rokujú o zámene pozemkov pod ihriskom. Výsledky sú nejasné a môžu mať 

vážne následky na fungovanie FK Vajnory v budúcnosti  



- P. Derkay podal stručnú informáciu o kúpe sídla BFZ  - prvá informácia pred 

konferenciou BFZ 

 

           12.  Návrh uznesenia predniesol predseda Návrhovej komisie p. Matej Choreň 

      

Hlasovanie - delegáti schválili uznesenia prijaté konferenciou jednomyseľne 

 

     

     13.  Záver – predseda ObFZ Bratislava - mesto pán Pavel Derkay poďakoval všetkým     

prítomným za účasť a nerušený priebeh konferencie. Zároveň poprial všetkým veľa 

športových úspechov.  

 

 

Prílohy:  

1. Prezenčná listina riadnych členov 

2. Prezenčná listina výkonného výboru s pozvanými hosťami 

3. Zoznam delegátov za ObFZ Bratislava - mesto  na konferenciu BFZ 

4. Uznesenie z Riadnej konferencie 

                        

 

 

Zapisovateľ: Ľubomír Udvardy, sekretár ObFZ Bratislava-mesto 

 

 

Schválil :  Pavel Derkay, predsedajúci pracovného predsedníctva 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


